



# Protokoll styrelsemöte 2022-11-17

Närvarande: Cecilia Engblom, Jessica Lindblad, Mats Bjellsäter, Henrik Jarpner (Regel- och handikappkommittén) Bengt Göran Broström (Seniorkommittén), Katarina Pahlin

## §1 Mötets öppnande och godkännande av föregående protokoll

Cecilia Engblom, ordförande, hälsade välkommen.

## §2 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns.

## § 3 G4G-information

- Det kommer att vara banarbetare tillgängliga för banan hela vintern
- Hybridgräs på korthålen planeras
- Röd tee på hål 6 och 12 kommer att ses över
- Önskemål från G4G att onsdagsgolfen testas att spela från orange tee ett par gånger nästa säsong

## § 4 SGDF-tävling 2023

- Nästa säsong kommer Vallentuna GK att vara värd för en juniortävling i division 2, 5-6 augusti.
- Max antal: 39 pojkar, 15 flickor. Spelas från vit respektive blå tee. Spelas i 3-bollar.
- Ålder 13-21 år (gärna lottat i två åldersklasser)
- Förslag är att starta från både hål 1 och hål 10.
- Spelas 36 hål på lördagen och 18 hål på söndagen.
- Förbundet håller med domare och TD (Tournament Director). TD kommer ut och besiktigar banan en tid innan tävlingen.
- Vi behöver ha en tävlingsledare, GIT-ansvarig, 2 starters första dagen, 1 starter andra dagen. På vissa hål krävs forecaddie. Dessutom behövs folk som tar emot och visar folk rätt. Viktigt att det finns personer som håller ordning på toaletter och omklädningsrum.
- Vi går redan nu ut med mail och meddelande på Facebook om detta och ber medlemmarna om hjälp.
- Tävlingskommittén får i uppdrag att hålla i detta arrangemang. Viktigt att observera är att det krävs en hel del hjälp av många medlemmar för detta. Som stöd från styrelsen finns Mats Bjellsäter tillgänglig. Mats kontaktar Tävlingskommittén om detta.
- Mats undersöker med förbundet hur stort bidraget från dem blir.

## § 5 Ekonomi

I år kan konstateras att vi kommer att presentera ett minusresultat. Detta beror främst på att vi får ersättning för färre medlemmar än tidigare år, samt ett par stora oförutsedda utgifter i form av kostnad för ett trasigt fönster samt kostnad för GIT.

## § 6 Presentation av budget för kommittéerna

Alla kommittéer har lämnat in budgetäskande. Dessa kommer att beslutas om vid årsmötet.

### **§ 7 Övriga frågor**

- Henrik har pratat med en person som kan tänka sig att starta upp en juniorkommitté.  
Cecilia kontaktar denne för att prata om detta och välkomna till kommittéarbete.

### **§ 8 Mötets avslutande**

Cecilia tackar för engagemanget och avslutar mötet. Hon återkommer inom kort med förslag till möten fram till årsmötet.

Underskrift/justering

.....  
Cecilia Engblom, ordförande

.....  
Katarina Pahlén, sekreterare